
20. Yıla Doğru

Değerli üyelerimiz

Jeoloji Mühendisleri Odası önümüzdeki yıl kuruluşunun 20, yılını
kutlayacak. Kurumların yaşamları da insan yaşamında olduğu
gibi bir gelişim süreci izler, JMO bugün çocukluk ve gençlik
dönemini tamamlamış, olgunluk aşamasına ulaşmış ve ku-

rumsallaşmasını büyük ölçüde gerçekleştirmiştir,
Geride bıraktığımız yıllara bir göz attığımızda üye sayımızın

beşbini aştığı, İstanbul ve izmir'de şubelerimizin kurulduğu önemli
bir örgütsel gelişmenin yaşandığı görülecektir. Bu iki olgu bile
Odamızın ulaştığı nicel ve nitel anlamdaki gelişmeyi açıklamaya ye=
terli olabilir. Bu aşamaya gelinmesinde kuşkusuz en büyük pay
üyelerimizin istek, katkı ve desteğine aittir,

Odamız bugün demokrasi mücadelesinin en Ön safında yer
almakta ve bunun gururunu taşımaktadır, Her platformda, bu an-
lamda üzerine düşen toplumsal görevlerini büyük bir özveriyle yeri-
ne getirmeye çalışmaktadır. Öte yandan bu görevlen yerine getire«
bilmemiz için meslekî sorumluluklarımızı yerine getirmemiz,
toplumda Önemli bir güç, bir baskı grubu olmamız ve bu konumu»
muzu sürdürmemiz gerekiyor. Ancak böyle bir JMO'nm topluma
saygın bîr yeri olacağını, kamuoyunu etkileyeceğini ve
oluşturacağını bilmeliyiz.

JMO bugün bu amaçla üniversitelerle, araştırıcı ve uygulayıcı
kuruluşlarla güçlü bir ilişkiye ve işbirliğine yönelmiştir,

14=15 Haziran 1993 tarihleri arasında İnşaat Mühendisleri
Odası ve Ankara Büyük Şehir Belediyesi ASKİ Genel Müdürlüğü ile
ortaklaşa olarak Kentsel Alyapı Yatırımları ve Model Arayışları ko=
nulu bir Sempozyum düzenlenmiş ve hazırlık çalışmaları hızla ta-
mamlanmaktadır.

Ekim 1993 başında İstanbul Üniversİtesi'nde jeoloji eğitimine
başlanmasının 60. yılı nedeniyle düzenlenecek kutlamalara ve bilim-
sel etkinliklere, Üniversite'nin birlikte düzenleme yapılması yolunda-
ki çağrısı büyük bir memnuniyetle karşılanmış ve ortak çalışmalara
başlanılmıştır,

GEOCOM IH'ün 1994'de gerçekleştirilmesi İçin uluslararası
düzeyde başlatılan girişimler önümüzdeki günlerde yapılacak
görüşmelerle gerçeklik kazanacaktır.

Ekim 1993 başında İzmir'de düzenlenecek olan II. Madencilik
Şurası ile ilgili olarak oluşturulan komisyonlarda Odamız temsilcileri
etkin olarak çalışmalarını sürdürmektedirler,

Mesleki anlamda önümüzdeki yıllarda enerji sorunlarıyla içice
olacağımız bir gerçek. Bu nedenle petrol, doğal gaz, kömür, jeoter-
malt nükleer enerji konularına ağırlık vermemiz gerekmektedir.
Enerji ile olan ilişkimizin ele alınacağı yeni bir yayını başlatmak istiyo-
ruz. Başlatacağımız bu yayınla ilgili üyelerimizin görüş ve Önerileri
büyük önem taşıyor.

Yeni yayınlar konusunda da hızlı bir atılım içeresindeyiz. Ön
tane yeni yayın dizgi ve baskı aşamasında olup, önümüzdeki
günlerde üyelerimize ulaştıracağız,

Sürdürdüğümüz çalışmaların daha verimli olabilmesi için
üyelerimizin gösterdiği ilgi, katkı ve desteklerinin sürekli olmasını
bekliyoruz.^
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